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Nuotrauka:  

Lengvai suprantamos kalbos 

ženkliukas 

 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai sup-

rantama kalba.  

Lengvai suprantama kalba yra oficialus 

būdas paprasčiau pateikti informaciją. 

Lengvai suprantama kalba:  

• reikalinga žmonėms, kuriems sunku 

suprasti įprastus tekstus; 

• padeda žmonėms sužinoti naujos infor-

macijos.  
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Dienos centras Goda 

 

 

 

Koks dienos centro adresas? 

 Dienos centras Goda yra Žalgirio g. 

3, Šiauliuose 

 Kas gali lankyti dienos centrą? 

 Dienos centrą gali lankyti žmonės 

nuo 18 m., kurie : 

- žmogus su negalia; 

- senyvo amžiaus, sergantys 

demencija. 

 

 

Kas yra demencija? 

Demencija – liga, kai darosi sunku 

suprasti, atsiminti įprastus dalykus. 

 

 

 

 

Kokios veiklos vykdomos Dienos 

centre ? 

 

 

Keramika 
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Kineziterapija 

 

Muzika 

 

 

 

 

 

 

Dailė 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rankdarbiai 

 

 

 

 

Dienos centre visada bus šalia ir 

galės padėti socialinis darbuotojas, 

kiti darbuotojai. 
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Nori daugiau informacijos apie mus 

https://siauliuglobosnamai.lt/index.php?qw=txt&id=97 

 

Nori ateiti į dienos centrą? 

 

Skambink soc. darbuotojai Justinai 8 41 523979 
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